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Van Burgemeester 

Aan Gemeente Blaricum - Gemeenteraad 

Portefeuillehouder Reijke, B.M. de 

Informatie bij K. van Bachum,  

 Beleidsmedewerker OOV 

 
 

Onderwerp 
Verloop kermisdagen Blaricum 2024 
 
Portefeuillehouder 
Reijke, B.M. de 
 
Openbaar 
Ja 
 
Kennisnemen van 
Het verloop van de Blaricumse kermis 2024.  
 
Aanleiding (inleiding) 
De Blaricumse kermisdagen 2024 hebben plaatsgevonden van 17 augustus tot en met 21 
augustus 2024. Er hebben verschillende evaluatiegesprekken plaatsgevonden, waaronder 
een gesprek met de veiligheidspartners, een gesprek met de horecamedewerkers en een 
gesprek met de organisatoren van de kermis. Met deze informatienota brengen wij u 
graag op de hoogte van het verloop van de kermis en de belangrijkste aandachtspunten 
die naar voren gekomen zijn uit de evaluatie dit jaar.  
 
Kernboodschap 
Net als vorig jaar wordt er door alle deelnemers en veiligheidspartners aangegeven dat de 
sfeer bij de kermisdagen dit jaar over het algemeen erg goed was. Het evenement werd 
dit jaar drukker bezocht dan voorgaande jaren wat hier en daar voor uitdagingen zorgde. 
Verder verliep de samenwerking goed en zijn incidenten snel en goed afgehandeld.  
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Er zijn drie gebiedsverboden opgelegd, voor incidenten met vuurwerk en agressie tegen 
boa’s/politie. In totaal zijn er zeven klachten geregistreerd door onze handhavers. De 
politie registreerde 11 incidenten, waarbij in de meeste gevallen een overlap was met de 
bij de boa’s geregistreerde incidenten. Ook zijn er, net als vorig jaar, na afloop een aantal 
brieven/e-mails ontvangen bij de gemeente.  
 
Jongerenwerkers waren in beperkte mate aanwezig maar wisten de jongeren op een 
prettige manier preventief aan te spreken. Ook is de aanwezigheid van de jeugdagente 
als een zeer prettig ervaren.  
 
Vanuit openbare orde en veiligheid was crowdmanagement een belangrijk aandachtspunt. 
Uit evaluaties van voorgaande jaren werd geconstateerd dat buitenbars bijdroegen aan 
spreiding van het publiek, De horecabedrijven hebben daarom, net zoals vorig jaar, vanaf 
de zaterdag buitenbars geplaatst. Omdat er op zondagavond het niet heel druk was, wel 
sprake was van een behoorlijke toename van jonger publiek en de sfeer wat grimmiger 
werd, is er in goed overleg besloten om de horeca iets eerder te sluiten.  
 
Cameratoezicht is ook dit jaar weer op strategische plekken geplaatst. De camerabeelden 
werden op afstand gemonitord en indien nodig konden beelden direct worden doorgezet 
naar de boa’s. Er zijn naar aanleiding van de evaluatie van vorig jaar extra, nieuwe 
plekken toegevoegd. Deze extra plekken zijn door de hulpdiensten als positief ervaren. 
Wel is er voor volgend jaar een ontbrekende locatie benoemd waar het wenselijk is dat er 
een extra camera komt te hangen. Op alle kermisdagen is er diverse keren contact 
geweest tussen de meldkamer van het cameratoezicht en de coördinator van de 
handhavers en met de beveiliging. Op deze manier konden onze handhavers en de 
beveiliging snel inspelen op eventuele ongeregeldheden. De inzet van cameratoezicht 
heeft ook dit jaar weer geleid tot een positief geluid vanuit de omwonenden, vanuit de 
handhavers en door sneller ingrijpen op mogelijke incidenten kon escalatie voorkomen 
worden. Wel neemt de vraag aan cameratoezicht toe. De vraag is of de gemeente al deze 
verzoeken kan inspelen.  
 
Verder zijn er dit jaar extra lichtmasten ingezet. Het inschakelen van de lichtmasten 
zorgde in de latere uren voor eerder en soepeler vertrek van het publiek ter plaatse. Ook 
gaf het extra licht meer overzicht voor de beveiliging en de handhavers.  
 
Er is dit jaar door de horecabedrijven gekozen om alle beveiliging, van zowel de horeca 
panden als tussen de straten, te laten verzorgen door hetzelfde bedrijf. De inzet van dit 
bedrijf is positief ervaren. Er moest aan het begin wel iets meer gestuurd worden zoals 
onder andere meer controles op glaswerk. Hierna ging dit goed. Het vegen door 
beveiliging ging snel en efficiënt. De kosten van de beveiliging worden door de 
aangesloten horeca gedragen en zijn net als vorig jaar een punt van discussie bij de 
ondernemers.  



 
 
 

Pagina 3 van 3 

 
Zoals gebruikelijk bij een dergelijk evenement, hebben er door de dagen heen een aantal 
incidenten plaatsgevonden. Deze incidenten zijn vergelijkbaar met incidenten die zich 
voordoen bij een uitgaansgebied, bijvoorbeeld lichte vernielingen, wildplassen, openbare 
dronkenschap, alcoholgebruik door minderjarigen, agressie, etc. Deze incidenten zijn 
met de betrokkenen en de veiligheidsdiensten opgepakt en afgehandeld.  
 
Kortom, de kermis in Blaricum is dit jaar voorspoedig verlopen, mede door een 
combinatie van de genomen maatregelen. Voor volgend jaar zijn nog enkele 
aandachtspunten: 

- Vroegtijdige voorbereiding, algemene communicatielijnen en aanspreekpunten 
tijdens het evenement. Er wordt voor volgend jaar gekeken of een algemene 
evenementen coördinator een uitkomst kan bieden  

-  Jeugd, (in)drinken en lastig gedrag blijven aandachtspunten. Het systeem van 
polsbandjes voor meerderjarige drinkers werkte onvoldoende. Volgend jaar wordt 
opnieuw het gesprek aangegaan met de horeca om na te denken over alternatieve 
mogelijkheden  

- Verduidelijking van de verkeersomleidingen om dwaalverkeer te voorkomen 
- Overlast die veroorzaakt wordt bij de sanitair voorzieningen (omgegooide Dixies) 

moet verminderd worden, hierover afspraken maken met de leverancier of kiezen 
voor vandalismebestendige oplossingen 

 
Duurzaamheid 

-  
Communicatie en vervolg 

-  
Bijlagen 
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